
 

Protokoll fra styremøte nr. 01/16 – Østfold Travforbund 

Tid: Torsdag 07.01.2016 kl. 18.30-23.15 

Sted: Momarken, spiserommet 

Tilstede: Ole Ødegaard, Sven Olav Weberg, Sten Strandberg, Geir A. Kristofferstuen, Kristin F. Strøm, 

Inger Halldis Holm og Elin Kristin Nilsen 

Protokoll   
Referat fra 24/11 ble gjennomgått, godkjent og signert, uten bemerkninger, samt ledermøte 1/12. 

2/Referatsaker 

Ole: Trav 2020 forslag er sendt DNT – Dette skal bli et dokument som skal være lett å bruke. 

Ledermøte 1/12 meget positivt, samtlige travlag i Østfold møtte. 

Styret etterlyste svar fra DNT-Tove angående ponniinstruktør MM. Svar sendes ØT-styret:EKN 

 

Sekretær: informerte om møte med valgkomiteen 1/12-15 

ØT-P Lisenskurs for ponnikusker starter opp 30.jan – 6 påmeldte pr.dd  

DNT avholder GF 23- og 24- april 2016 

Annonse TGN i dag – Galla påmelding. 

Momarken Damegruppe ber om å få møte på ØT generalforsamling – OK for styret. 

 

3/ Generalforsamling travlag 

Liste over hvem som skal hvor å representere ØT ble gjennomgått. SOW lager et skriv som viser hvilken 

informasjon representantene fra ØT skal gi ved oppmøte på travlagenes GF. 

4/Generalforsamling ØT 

a. Innkomne forslag – det har ikke innkommet forslag som skal behandles på GF. Pr.dd. 
b. Forbundssekretær har påbegynt styrets årsberetning, kladd sendes styret og behandles neste st.m. 
c. ØT-ponniutvalg – sekretær har bedt om beretning innen 20.januar. 
d. Regnskap, sekretær er i rute og informerte styret om tallene.  Revidert regnskap neste st.m. 
e. Valg – valgkomiteen er i dag på plass for å være med på st.m. og deretter intervjue hver enkelt. 

 

5/Galla 

Ole informerte om at han hadde vært innom hotellet før jul, og var fornøyd med det han så –  

her er flott festlokale, med lyd og teknisk utstyr som vi måtte trenge. 

Forbundssekretæren har hatt møte med Tore Fyrand, og styret ble informert.  

Halldis Holm fikk Fyrands e-post adresse slik at nominasjonskomiteen koordinerer direkte med Fyrand. 

Fotograf forespørres: KFS 

Blomster: EKN 

Bakvegg med sponsormerker: EKN forespør Allcopi 

Brev, Invitasjon til de nominerte sendes ut: IHH Forfattes av: EKN og sendes IHH 

Program  på bordene? – neste st.m. 

Inngang / telleliste ved mottakelse+ ved inngang?  Neste st.m.. 



6/Til start! 

1. Som tidligere bestemt avholdes fellestrening på Momarken 16.januar.kl.11. Legges inn på Face:Til start! 

2.Den ordinære samlingen til våren ble diskutert, og styret kom frem til at de vil arrangere et teorikurs  

ca 1 mnd før fellessamlingen med hest.   Weberg sjekker ut event. Schmedling til neste st.m. 

3.Styret kom frem til at Til start! Kurs for hester født 2015, kjøres i gang med et info møte samme kveld 

som teorikurset. 

7/DU-søknader 

Det har innkommet 3 DU-søknader og forslag i prioritert rekkefølge fra anleggs kontakten ble lagt fem for 

ØT-styret.  

Vedtak:  Følgende liste i prioritert rekkefølge sendes DNT-DU-utvalget: 

1. Halden og Omegn, Ny rettbane 

2. Kala, videreutvikling av klubbhuset. 

3. Kala, søknad om påselingsbokser videreført fra i fjor. 

8/Teminliste 2016  for lokalkjøringer 2016 ble godkjent.  Terminlisten viser 7 løpsdager 

9/Eventuelt 

a) Dokumet om hva som ØT-representantene skal informere 

b) Forslag fra forb.sekr om at styret støtter opp om travlagenes sms bruk 2015 ble opplest. 

Styret vedtok å betale regningen i år, som en belønning til de som benytter seg av muligheten til å holde 

kontakten med sine medlemmer via medlemsregisterets sms. 

c) ØT.styret diskuterte dette med få som møter på medlemsmøter, og anbefaler å arrangere  

hyggekvelder.  Flere travlag erfarer at mange flere kommer ved å innby til hyggekveld.(mat-film-V5-løp) 

d) SOW informerte om at ambulanse ikke kunne hjelpe en med allergi forrige løpsdag, kjenner Momarken 

til dette? Og hva blir gjort her?  Ole tar dette opp med Momarken. 

 

Neste styremøte avholdes 02.02.2016 Kl. 19. Sted: Quality Hotel – EKN bestiller. 
 

02.10.2015  Elin Kristin Nilsen 

 
 


